
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 2/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 28.2.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., doc. Ing. M. Donoval, PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

PRIZVANÍ: 

doc. Ing. Andrej Babinec, PhD. 

 

PROGRAM: 

1. Výberové konanie na riaditeľov – V. Kutiš 

2. Organizačný poriadok FEI STU – P. Miklovič, V. Kutiš 

3. Rozpočet 2023– P. Miklovič, M. Bittera 

4. Istrobot – P. Miklovič, F. Duchoň 

5. Stav plánu práce Volebného programu –  členovia RSRA 

6. Projektové stredisko – M. Donoval 

7. Rôzne 

 

K BODU 1:  Výberové konanie na riaditeľov – Kutiš 

 
V. Kutiš otvoril zasadnutie RSRA témou výberových konaní na prac. pozície riaditeľov ústavov. Komisia bude v zložení: 

- prof. Ing. Martin Weis, PhD, predseda výberovej komisie 
- Mgr. Martin Šponiar, PhD. 
- prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD. 
- Mgr. Peter Miklovič, PhD.  
- Ing. Ján Kardoš, PhD.  

 
Pravdepodobný termín  konania VK na pozície riaditeľov ústavov je 25.4.2023. Výberové konania budú zverejnené 
najneskôr 10.3. 2023. Kvalifikačné predpoklady na uchádzačov budú: 
- VŠ vzdelanie 3 stupňa, 
- min. funkčné miesto docenta, 
- skúsenosti s vedením, riadením alebo zastupovaním riadiaceho pracovníka, 
- odovzdať víziu rozvoja ústavu v rozsahu max 4 strán pričom musí obsahovať SWOT analýzu. 
 
Priamo na VK uchádzač predstaví víziu rozvoja ústavu vo forme prezentácie v časovom limite 10 min.  
 
 

K BODU 2:  Organizačný poriadok FEI STU – Miklovič, Kutiš 

 

V. Kutiš informoval členov o prípravách na predloženie návrhu nového Organizačného poriadku. P. Miklovič upresnil, že 

na nultej verzii návrhu už pracuje MUDr. Radovan Jurika so svojim tímom. Vzorom je im najmä Organizačný poriadok 

Právnickej fakulty UK. 

V. Kutiš vymenuje Komisiu pre tvorbu novely Organizačného poriadku FEI STU v zložení: 

- Prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., 

- Mgr. Peter Miklovič, PhD., 

- Mgr. Pavel Lackovič, PhD., 

- Ing. Ján Kardoš, PhD., 

- Ing. Miroslava Ostrihoňová 



 

 
 
 
Z diskusie: 

• V. Kutiš otvoril otázku, či súčasťou Organizačného poriadku má byť aj systematizácia pracovných miest.  M. 

Bittera reagoval, že každý z uvedených dokumentov má iný proces schvaľovania a tým pádom nie je možné 

tieto dva dokumenty spájať.  

• P. Miklovič doplnil M. Bitteru, že systematizácia pracovných miest nie je organizačná zmena v zmysle 

pracovnoprávnom, ale popis nevyhnutného minima na zabezpečenie hlavnej činnosti napr. študijných 

programov. 

 

 

K BODU 3:  Rozpočet 2023– Miklovič, Bittera 

 

V. Kutiš sa spýtal P. Mikloviča na aktuálny stav prípravy rozpočtu. P. Miklovič informoval členov RSRA, že operatívna časť 

rozpočtu je hotová. Je nevyhnutné skompletizovať požiadavky na strategickú časť rozpočtu. Vysvetlil, aké možnosti má 

fakulta pri tvorbe finančného plánu na rok 2023 v súvislosti s navýšením cien energií.  

M. Bittera reagoval na otázku V. Kutiša v oblasti ohodnotenia výkonov FEI STU v publikačnej oblasti. Vysvetlil širšie 

súvislosti a navrhol, aby si fakulta naďalej zachovala stratégiu rôznorodosti publikačných výstupov, čo odôvodnil 

premenlivými kritériami zo strany MSVVaŠ SR.  

 
Z diskusie: 

• Z diskusie vyplynulo, že aby sa RSRA vedela adekvátne rozhodnúť, ako investovať zdroje FEI STU čo 

najhospodárnejšie, je nevyhnutné, aby jej členovia mali prístup k ekonomickým dátam fakulty.  

• M. Donoval upozornil, že za oblasť VV a spolupráce s praxou je pripravených niekoľko programov, ktoré budú 

závislé od adekvátneho financovania, čo by sa tiež malo premietnuť v návrhu rozpočtu. 

• M. Bittera upozornil RSRA, že R-STU je finančne v mínuse a hľadá riešenia, ako túto situáciu vyriešiť. Jeden 

z návrhov je presunúť výdavky za licencie softvérov na fakulty.  

• P. Miklovič informoval RSRA, že Ing. Belko z R-STU poslal faktúru aj so sprievodným listom za neoprávnené 

náklady projektu ACCORD na refundáciu FEI STU. P. Miklovič si listom vyžiadal informácie, kým boli takéto 

neplánované a neschválene výdavky zo strany FEI STU akceptované a namietal na postup, ako R-STU túto 

záležitosť komunikoval. 

• V. Kutiš sa pýtal M. Donovala, kedy budú započaté aktivity ohľadom reformy podnikateľskej činnosti na FEI STU. 

M. Donoval reagoval, že sa pripravuje založenie komisie, ktorá sa bude touto oblasťou zaoberať. 

• V. Kutiš upozornil prítomných, že za zmluvný výskum je prideľovaná relatívne vysoká dotácia. M. Donoval 

informoval RSRA, že v minulosti právny zástupca fakulty pripravil zmluvu, ktorá spoluprácu jednoznačne 

charakterizuje ako zmluvný výskum. P. Miklovič vyhľadá jej draft. 

 
 

K BODU 4:  Istrobot – Miklovič, Duchoň 

 

F. Duchoň informoval RSRA, že zajtra (1.3.2023) prebehne rokovanie so zástupcami Robotika.sk. Vzápätí bude 
informovať o záveroch tohto rokovania. 
 

 
K BODU 5:  Stav plánu práce Volebného programu –  členovia RSRA 

 

V. Kutiš informoval členov RSRA, že do konca marca je nutné uzavrieť termíny, rozpočet a všetky ďalšie nevyhnutné 

informácie v pláne prác na plnení volebného poriadku. 

 

 

 

 



 

 

 

 

K BODU 6:  Projektové stredisko – Donoval 

 

M. Donoval informoval o zámeroch reštrukturalizácie 2SP a OVV. Obe oddelenia by sa mali zlúčiť do jedného celku 

s pracovným názvom 3SP. Ďalej M. Donoval popísal hlavné činnosti 3SP FEI STU, informoval o príprave projektov 

financovaných prostredníctvom EŠIF, Plánu obnovy, a ďalších schém a o ďalších krokoch v prípade internej výzvy a pláne 

riadiť akademický rast na fakulte. 

 

 

K BODU 7:  Rôzne 

 

Členovia RSRA nemali žiadne informácie do bodu Rôzne. 
 

 

 

Nasledujúce riadne zasadnutie RSRA bude 7.3.2023 o 9:00 v D124. 
 
 
 

Zapísal: 28.2.2023      Zápisnicu overil: 1.3.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 


